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1Szávay Istvá n

országgyű lési képviselő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i

választ igénylő kérdést kívánok intézni a nemzetpolitikáért felelős tárca nélküli miniszterhez,

mint a tárgyban illetékes kormánytagho z

„Friends of Hungary - élt 59 napot?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A történelem zivatarainak szomorú következményeként több százezer honfitársunk

kényszerült elhagyni Magyarországot, természetes tehát, hogy az emigrációban él ő

magyarság sorsát mindig is megkülönböztetett figyelemmel követte a Jobbik

Magyarországért Mozgalom. Úgy gondoljuk, hogy a kivándorolt és az anyaországi magyaro k

közötti minél erőteljesebb kapcsolat felbecsülhetetlen értékkel bír . A Jobbik ennek

megfelelően minden olyan kezdeményezést üdvözöl, amely az emigrációt támogatja, illetv e

az emigráció tagjainak magyarságtudatát er ősíti .

A Kormány a Magyar Közlönyben megjelentek szerint 1522/2012 . (XI. 28.)

határozata alapján létrehozta a Friends of Hungary Alapítványt "a diaszpóra magyarsága

nemzeti identitásának és a nemzeti összetartozás kötelékének er ősítése céljából" . A határozat

szerint az alapítvány amerikai bejegyzés ű , alapító vagyona pedig 15 millió dollár, amelyet a



Nemzeti Fejlesztési Minisztérium fog rendelkezésére bocsátani, a tulajdonosi jogokat a pedi g

a Miniszterelnökség fogja gyakorolni . A kitűzött célok, a pontos feladatok és a segítségadás

formája azonban nem volt egyértelműen lefektetve, ezért a Kormány világosan

megfogalmazott elképzeléseire vártunk .

Ezek helyett viszont január végén meglepő fordulat történt, egy újabb

Kormányhatározat (1026/2013 . (I . 25.)) értelmében ugyanis az imént említett több milliárd

forint a Friends of Hungary-től átkerült a Miniszterelnökséghez, és ezzel a lenullázással

sajnos úgy tűnik, hogy az alapítvány és az elképzelés sorsa is megpecsételődött .

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

– Megvalósult-e kormányhatározat, azaz megtörtént-e egyáltalán a Friends of

Hungary Alapítvány bejegyzése ?

– Mi az oka annak, hogy bár a Nemzeti Fejlesztési Minisztérium keretéből

különítettek el pénzt az Alapítvány számára, mégis a Miniszterelnökség volt a

tulajdonosi jog gyakorlója ?

– A 15 millió dolláros alapító vagyont mire kívánták fordítani?

- Miért vonta el az újabb kormányhatározat a pénzt, és mi lesz a sorsa ezt követően a

kezdeményezésnek ?

Várom válaszát !

Budapest, 2013 . március 14 .

závay István

országgyű lési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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